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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 04.04.2017 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Analýza čerpania rozpočtu mesta za rok 2016- školstvo  

2. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  

3. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zástupkyňu prednostu Luciu Galambosovú, metodika školstva a následne ospravedlnil 

neprítomných. Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktoré bolo jednomyseľne 

schválené. 

 

1) Analýza čerpania rozpočtu mesta za rok 2016 – školstvo 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie odovzdal slovo p. Galambosovej, aby oboznámila členov s analýzou 

čerpania rozpočtu mesta za rok 2016.  

Lucia Galambosová –  na základe preposlaných materiálov informovala členov komisie 

o čerpaní normatívnych a nenormatívných finančných prostriedkoch  rozpočtu mesta za rok 

2016.  

PaedDr. Peter Černý – sa informoval ohľadne médiami avizovaného problému s vyplácaním 

6% navýšenia platov pre učiteľov. 

Lucia Galambosová – pani Mgr. Lívia Gešková zapracovala do rozpočtu mesta na rok 2017 

6% navýšenie pre pedagogických zamestnancov a aj 4% navýšenie pre nepedagogických 

zamestnancov. 

Mgr. Jozef Gál – sa informoval ohľadne prenesených financií na opravu z roku 2016, ktoré 

boli poskytnuté MŠVVaV. 

Lucia Galambosová –  finančné prostriedky z MŠVVaV prišli koncom roka a nakoľko ich 

nebolo  možné využiť, boli preto prenesené do roku 2017. Finančné prostriedky sa použili na 

havarijný stav na Základnej škole Gejzu Dusíka na sociálne zariadenia a opravu strechy, 

nakoľko výmena okien na ZŠ SNP bola ukončená. 

 

Komisia školstva berie na vedomie Analýzu čerpania rozpočtu mesta za rok 2016 

a odporúča ja na schválenie mestskému zastupiteľstvu bez pripomienok. 

 

 

2) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

Neboli podané žiadosti na odstránenie havarijných stavov. 
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3) Rôzne 

Lucia Galambosová – informovala prítomných o navýšení cien skupinového vstupného zo 

strany prevádzkovateľa pamiatok v rámci organizovania poznávacích zájazdov „ Po stopách 

rodiny Esterházy“ v Rakúsku na rok 2017 . Zároveň z dôvodu navýšenia počtu zájazdov zo 6 

na 8 navrhuje oddelenie komunálnych služieb navýšenie rozpočtu na rok 2017 o 1 500 €. 

PaedDr. Peter Černý – zájazdu som sa osobne zúčastnil a myslím si, že je to hodnotný 

poznávací zájazd a stojí to za to aj  napriek navýšeniu skupinového vstupného. Za našu školu 

a moju osobu som za to, aby sa pokračovalo v zájazdoch a aby sa navýšil rozpočet o 1 500 €. 

Slová pána predsedu potvrdil aj Mgr. Jozef Gál. 

 

Komisia školstva berie na vedomie  informatívnu správu o možnosti poznávacích 

zájazdov „Po stopách rodiny Esterházy“ v Rakúsku pre záujemcov na území mesta 

Galanta a zároveň odporúča navýšiť finančné prostriedky v rámci rozpočtu.  

 

Komisia školstva odporúča organizovanie poznávacích zájazdov aj pre záujemcov mimo 

mesta Galanta, ale bez finančnej podpory mesta Galanta. 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 04.04.2017                                                              PaedDr. Peter Černý v.r.  

Zapísala: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


